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Lars er en klypper til å brette servietter 

 
Aina framstod som myndig dame og  

stod for prikkfritt arrangement 

 

Inge Flækøy leste fra Aktionen på Tande  

Ringebu Rotary holdt årsmøtet i Giax-bygget tirsdag 
den 2. desember. 

 

Klubbtjenesten, ved innkommende president Aina ønska 
velkommen til bords. 
Til sammen var vi 25 til stede. 
Medlemmene utbrakte Kong Harald V`s skål. Han er vår 
æresguvernør og høye beskytter 
Stian Raabe kom ikke denne gangen, men Johan 
Harildstad var med. Og det setter vi stor pris på. 

Årsmøtet er klubbens høgste organ. Denne delen av 
møtet blei leda av fungerende prsident, Arne Martinsen. 
 
Viktig, og eneste sak i år, var å velge innkommende 
president. De nominerte var Anni Byskov og Jon 
Toverud. 
Et klart fleirtall ønska Anni som president når den tid 
kommer (2010/2011). 
 
Råkåfisklaget er den viktige, sosiale delen av møtet. 
Med Aina i spissen blei det skapt ei fin stemning. 
Risper og historier i god blanding med sang, råkpåfisk, 
rikelig tilbehør og mange sanger, skapte fort god 
stemning. 
De fleste hadde forberedt gode historier. Vitsene lå på et 
sømmelig plan, men Stians høner som ble plantet så 
altfor tett nede i Vestfold måtte vi se langt etter. 
Hjertelig velkommen tilbake neste år Stian. Det samme 
gjelder også deg Johan! 
 
Også i år var det spenning om hvem som skulle dro av 
med staskniven. Kniven kan ikke vinnes to år på rad. 
Lars Tvete kom godt ut i trekningen, og kunne blitt den 
heldige vinner. Men med staskniv fra i fjor, måtte han se 
langt etter den gjeve gevinsten. Derimot kunne Halvor 
Aaby smile bredt som årets vinner. Gevinstene ellers var 
mange og blei godt fordelt ved trekningen. 
 
Inntektene av utlodning og auksjon av alt fra halve 
rakfisker til fineste akevitt utgjør en vesentlig del av 
klubbens økonomi. Loddsalget innbrakte litt over. 
kr.11.000,- og registreres som ny rekord. Finanskrisen 
til tross 
Igjen; Takk for en hyggelig kveld, et rotarymøte slik 
det kan og bør være en gang i blant. 
ref. Ola 
 



 
Per tar som vanlig ansvar for loddsalg  

og er den sjølskrevne auksjonarius. 

 

 
Spenningen er der når bokstav og tall  

kunngjøres 

 

Hvem andre greier å selge til overpris i disse dager ?? 

 


